
KS Šmartno
Pred kratkim smo.dobili od DO

Vodovod-Kanalizacija obvestilo o
pričetku gradnje javnega kanala skoz
vasi Obrije in Smartno ob Savi. Obe-
nem nas podjetje seznanja tudi s po-
goji glede priključkov. Tu bodo
glede stroškov verjetno veliki pro-
blemi. Nihče ne nasprotuje kanaliza-
ciji — že iz zdravstvenih in higienskih
razlogov! Toda danes, ko draginja
vse bolj pritiska, ko marsikdo že
nima za najnujnejše, bo najbržtežko
zmogel še tako velike stroske kot se
sliši. Marsikdo bi rad vedel za pogoje
odplačevanja. Ko smo napeljevali
vodovod in asfaltirali ceste, smo
mnogo pripomogli s prostovoljnim
delom: pri kanalizaciji pa ne pridemo
v poštev!? Mnogi krajani se tudi
vprašujejo, kdaj bo na vrsti za asfalti-
ranje Kopna pot — če že ne zaradi
nas starejših, zaradi otrok, ki jih
mnogo dnevno hodi po tej razdra-
pani cesti, katero na veliko uničujejo
avtomobili, posebno tovomjaki.
Slednjim bi kazalo sploh po Kopni
poti prepovedati vožnjo, kajti ob sla-

Dem vremenu je pešec kaj »lep«
obrizgan z blatom, pa še nevarno je.
S prostovoljnim delom in sofinanci-
ranjem bi se tudi ta problem dal reši-
ti, če bo seveda kaj več posluha s
strani odgovomih pa seveda nas
samih.

Medsebojno zaupanje in sloga
premagata vse. Prepiri in nespora-
zumi slabe naše delo in moči. Ker je
le-te na našem terenu že dalj časa ču-
titi med posamezniki, jih je treba od-
praviti. O osebnih razprtijah ne velja
razpravljati v javnosti. Danes so pre-
težki časi, da bi se med seboj obtože-
vali ali spopadali. Posebno še to velja
za člane raznih organizacij. Kdo je
kaj in koliko naredil — zavoljo tega
naj se nihče ne trka na prsi. Saj se za
vsakega posameznika ve, koliko je
bil resnično aktiven. Kot prejšnji
predsednik KS tudi sam vem oceniti
delo vsakega posameznika. Zato pa
poudarjam vsem vaščanom: V slofii
je moč! ANTON JANEŽIČ


